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r‘ 30. Írásbeli választ igényl ő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz :

„Az előttünk álló uniós költségvetési ciklus tervezésénél figyelembe vették/veszik, hogy olya n
pályázati forrás álljon rendelkezésre, melyre az Országos Élelmezés- é s

Táplálkozástudományi Intézet, esetlegesen egyetemek vagy civilek pályázhassanak, hogy a z
alapvető élelmiszerek purin-tartalmát magában foglaló tápanyagtáblázatot hozhassana k

létre?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel megkaptam a „Miért nem biztosít elegendő forrást a Kormány az OÉTI részére a z
élelmiszerek tápanyag-összetételét tartalmazó táblázat aktualizálására?” cím ű írásbeli kérdésemre
adott válaszát, melyben egyértelműen megfogalmazza, hogy a köszvényes betegek számára nagy
jelentőséggel bíró alapvető élelmiszerek purin-tartalmát magában foglaló tápanyagtáblázat
aktualizálása nem szerepel az Orbán-kormány prioritásai között, illetve nem áll rendelkezésr e
megfelelő forrás, annak ellenére, hogy a nevezett betegség több százezer embert érint .

Ennek tudatában kérdezem Miniszter Urat :

Az előttünk álló uniós költségvetési ciklus tervezésénél figyelembe vették/veszik, hog y
olyan pályázati forrás álljon rendelkezésre, melyre az Országos Élelmezés- é s
Táplálkozástudományi Intézet, esetlegesen egyetemek vagy civilek pályázhassanak, hogy az
alapvető élelmiszerek purin-tartalmát magában foglaló tápanyagtáblázatot hozhassanak
létre?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . április 18 .

Dri Oláh Lajos
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